

Invitation to the Ordinary Assembly General Meeting

To: Bahrain Bourse

The Board of Directors of Solidarity Bahrain B.S.C. is pleased to invite esteemed shareholders to attend Ordinary General Assembly Meeting of Solidarity Bahrain B.S.C. that will be held on Sunday 10th August 2025, at 10:00 a.m., at Boardroom, Seef Tower - 7th Floor, Manama, Kingdom of Bahrain., in the absence of a quorum on the first scheduled date for the meeting, a second meeting will be scheduled on Sunday, 24th August 2025 at the same venue and time; and in the absence of quorum on such second date for the meeting a third meeting will be scheduled on Monday, 8th September 2025 at the same venue and time, to consider the following Ordinary General Assembly Meeting agenda:

Agenda of the Ordinary General Assembly Meeting:

1. To approve the minutes of the Annual General Meeting held on 19th March 2025
2. To approve the increase in the number of members of the Board of Directors from seven (7) members to nine (9) members, in line with the limit specified in Article 21 of the Company's Article of Associations.
3. To approve the appointment of Mr. Fawaz Kanoo and Mrs. Hala Farooq Al Moayyed as expert members on the Board of Directors for the current term (2023-2025).
4. To approve the appointment of Hassan Radhi and Associates to act on behalf of Solidarity Bahrain B.S.C. and undertake all the procedural requirements to give effect to the resolutions above and to represent Solidarity Bahrain B.S.C. before the Ministry of Industry and Commerce ("MOIC"), Bahrain Clear, the Central Bank of Bahrain ("CBB") and all other ministries and authorities in the Kingdom of Bahrain as well as submit applications to the MOIC, Bahrain Clear and the CBB, sign all the required documents and to make all necessary notations required to the CR of Solidarity Bahrain B.S.C. with the MOIC/Bahrain Clear and all other relevant authorities in the Kingdom of Bahrain and to obtain any necessary approvals required from any regulatory authority in the Kingdom of Bahrain.
5. Any other matters as per article (207) of the Commercial Companies Law.

Important Notes:

- 1- Any shareholder recorded in the shareholders register at the date of the Ordinary General Assembly has the right to participate personally or by written proxy to any other person in the meeting with a number of votes equal to the number of shares they own. Any condition or decision contradicting this is considered void as per article (203) of the Commercial Companies Law.
- 2- Solidarity Bahrain is pleased to invite you to attend the Ordinary General Meeting, which will be administered by Bahrain Clear.
- 3- The proxy must be delivered to the share registrar (Bahrain Clear, Bahrain Financial Harbour, Harbour Gate (4th Floor) P.O. Box:3203 Manama - Kingdom of Bahrain Phone: +973 17261260 Fax: +973 17256362), at least 24 hours prior to the meeting. Please note that you may not issue a proxy in favor of the Chairman or Board Members or any of the

- company's employees unless they are relatives to the first degree of relationship (Article 203 of the Commercial Companies Law No 21/2001 as amended by degree law 50/2014).
- 4- In case the shareholder is a company, the proxy attending the meeting must present an authorization letter from the shareholder authorizing that he/she is the proxy of that shareholder, such authorization must be in written form and signed by the authorized person in the company and stamped by that company's stamp and to be presented before the expiry of the fixed time for depositing the proxy.
 - 5- By submitting the proxy form, the proxy confirms that as of the date of submission, the shareholder on whose behalf the proxy is attending is not deceased.
 - 6- For any clarifications, please contact the Secretary to the Board on telephone: +973 1758 5222.

دعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة

السادة / بورصة البحرين

يسر مجلس إدارة شركة سوليدرتي البحرين ش.م.ب. دعوة مساهمي الشركة الكرام لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية المقرر عقدها يوم الأحد الموافق 10 أغسطس 2025 وذلك في تمام الساعة العاشرة صباحاً، وذلك في برج السيف الطابق 7- ضاحية السيف - المنامة - مملكة البحرين. وفي حالة عدم توافر النصاب القانوني اللازم لعقد الاجتماع فسوف يعقد الاجتماع الثاني في يوم الأحد الموافق 24 أغسطس 2025 في نفس الزمان والمكان، وإذا لم يتوافر النصاب القانوني لعقد الاجتماع الثاني فسيُعقد الاجتماع الثالث في يوم الاثنين الموافق 8 سبتمبر 2025 في نفس الزمان والمكان. وذلك لمناقشة وإقرار البنود المدرجة في جدول الأعمال أدناه:

جدول أعمال الجمعية العامة العادية:

1. الموافقة على محضر الاجتماع السابق المنعقد بتاريخ 19 مارس 2025.
2. الموافقة على زيادة عدد أعضاء مجلس الإدارة من سبعة (7) أعضاء إلى تسعة (9) أعضاء، وذلك بما يتماشى مع الحد المنصوص عليه في المادة (21) من النظام الأساسي للشركة.
3. الموافقة على تعيين السيد فواز كانو والسيدة هلا فاروق المؤيد كعضوين ذوي خبرة في الدورة الحالية لمجلس الإدارة (2023-2025).
4. الموافقة على تعيين السادة بمكتب حسن رضي ومشاركوه للقيام نيابةً عن الشركة بكل ما يلزم لاتخاذ كافة الإجراءات المطلوبة لتنفيذ القرارات الواردة أعلاه، ولتمثيل الشركة أمام وزارة الصناعة والتجارة ("الوزارة") وشركة البحرين للمقاصة ومصرف البحرين المركزي ("المصرف") وأي وزارة أو هيئة ف مملكة البحرين، بما في ذلك تقديم الطلبات إلى الوزارة وشركة البحرين للمقاصة والمصرف وتوقيع المستندات اللازمة والإجراءات اللازمة للتأشير في السجل التجاري للشركة لدى الوزارة وأي هيئة أخرى في المملكة والحصول على الموافقات اللازمة لذلك.
5. مناقشة ما يستجد من أعمال طبقاً للمادة (207) من قانون الشركات التجارية.

ملاحظات هامة للمساهمين:

1. يحق لأي مساهم مسجل في سجل المساهمين في تاريخ اجتماع الجمعية العامة العادية المشاركة في الاجتماع شخصياً أو عن طريق إنابة خطية لأي شخص آخر بعدد أصوات يساوي عدد الأسهم التي يملكها. أي شرط أو قرار يخالف ذلك يعتبر باطلاً حسب المادة (203) من قانون الشركات.
2. يسر شركة سوليدرتي البحرين دعوتكم لحضور الجمعية العامة العادية بإدارة شركة البحرين للمقاصة.
3. يجب تسليم الإنابة إلى مسجل الأسهم (البحرين للمقاصة، مرفأ البحرين المالي، بوابة المرفأ) (الطابق الرابع) صندوق بريد: 3203 المنامة - مملكة البحرين هاتف: +973 17261260 فاكس: +973 17256362 (قبل 24 ساعة على الأقل من الاجتماع). يرجى ملاحظة أنه لا يجوز لك إصدار إنابة لصالح رئيس مجلس الإدارة أو أعضاء مجلس الإدارة أو أي من موظفي الشركة ما لم يكونوا أقارب من الدرجة الأولى (المادة 203 من قانون الشركات التجارية رقم 2001/21 وتعديلاته بموجب المرسوم بقانون 2014/50).
4. في حال كان المساهم شركة، يجب على الوكيل الذي يحضر الاجتماع تقديم خطاب تفويض من المساهم يُفوضه كوكيل لذلك المساهم، ويجب أن يكون هذا التفويض مكتوباً وموقعاً من الشخص المخول في الشركة ومختوماً بختم تلك الشركة، ويجب تقديمه قبل انتهاء الوقت المحدد لإيداع الوكالة.
5. في حال تقديم نموذج التوكيل، يؤكد الوكيل أنه في تاريخ تقديم النموذج، فإن المساهم الذي يحضر بالنيابة عنه لم يتوف.
6. لأي استفسارات، يرجى الاتصال بأمين المجلس على الهاتف: +973 1758 5222.

Name	Ebrahim Alawadhi	الإسم
Title	Acting Manager – Compliance and MLRO & Secretary to the Board of Directors	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		التوقيع Signature
 سوليدرتي SOLIDARITY CR 5091 CM 001		